
Zápis ze schůze Školního pralamentu 

Gymnázia Christiana Dopplera 
 

Číslo zápisu: 3 

Datum: 22. 02. 2018 

Přítomni: dle prezenční listiny  

Program: 

1. Seznámení členů parlamentu s výsledky jednání o požadavcích z minulých schůzí 

2. Seznámení členů parlamentu s výsledky jednání na zasedání Středoškolského sněmu 

3. Debata o vybavenosti školy a každodenním životě studenta na GCHD 

 

1. Seznámení členů parlamentu s výsledky jednání o požadavcích z minulých schůzí 

Předseda Daniel Smíšek seznámil parlament s výsledky vyjednávání. Radě studentského 

parlamentu se podařilo prosadit přístup studentů do programu Bakaláři a to od nového školního roku. 

Studenti budou moct vidět svou docházku nikoliv své známky. Dalším bodem, který se podařilo 

prosadit bylo umístění Papíromatu do naší školy.   

2. Seznámení členů parlamentu s výsledky jednání na zasedání Středoškolského sněmu 

Daniel Smíšek nás seznámil s výsledky zasedání Středoškolského sněmu (viz zápis ze zasedání 

Středoškolského sněmu). 

 

3. Debata o vybavenosti školy 

Proběhla poměrně rozsáhlá debata o naší škole, ze které vyplynulo několik věcí, kterými se bude 

Rada studentského parlamentu zabývat. 

• Chybějící záchody na dívčích toaletách ve 2. patře. 

• Připomínky k činnostem pana školníka, požadavky na opravy se vyřizují s obrovským 

zpožděním nebo se neřeší vůbec. 

• Třídní učitele by měli více vznášet požadavky na nové vybavení, jedná se především o 

nábytek. 

• Byl vznesen dotaz, zda v období 30.4 – 8.5 bude využito ředitelské volno. 

Rada studentského parlamentu se bude těmito požadavky zabývat. 

 

Zapsal Ivan Žižka  


